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Ter info

Toch even eerder bellen.

Verzonden met BlackBerry Work

(www. blackberry com)

van:[EXECS BEER ominvws n>
Datum: zondag 29 mrt. 2020 11:01 PM

Aan: 5.1.2¢ )BE @minvws.nl>
Onderwerp: RE: Betaald voetbal

Ha

Ja ik heb een lijntje met] EER
JenV heeft vrijdag contact met de KNVB gehad over 1 jum en opschorten competitie ivin veiligheidsinvalshoek.
KNVB wil zelf juist liever dinsdag afwachten en dan - indien (als kabinet daartoe mocht besluiten) maatregelen verlengd
worden na 6 april - ook meteen berichten dat ze naast betaald voetbal ze ook amateur competitie gaan opschorten.
Z1j willen juist aansluiten bij eventuele verlening van de maatregelen. En niet een dag eerder dan kabinet ermee komen.

Wat is jullie hoofdargument? Dan kan ik morgen [JEEIMdat laten weten.

Inmiddels heb ik ook een vertrouwelijk een notitie ontvangen van NOCNSF en KNVB waarin ze - om gezondheidsredenen
van topsporters- vragen om onder stikte voorwaarden en condities (conform RIVM) beperkt aantal topsportlocaties te

mogen gebruiken om te trainen. Het 1s, zo schrijven ze, voor topsporters ongezond om plotsklaps lange tijd niet meer

intensief te trainen (afbouw nodig). Openbare ruimten en parken zijn vaak ongeschikt vanwege ondergronden en ontbreken

hulpmiddelen en geen medische begeleiding. (Nog los van algemene veiligheid)
Dit zou uiteraard alleen kunnen als

rrals! het beleid weer enigszins soepeler wordt. Dat snappen ze heel goed.
Heb hierover contact gezocht met . Zal haar ook informeren. Hoop haar morgen te spreken.

orEEN

Verzonden met BlackBerry Work

(www. blackberry.com)

van:IEE) BEE Gninvwsa>
Datum: zondag 29 mrt. 2020 10:40 PM

Aan: IREEAETRI)BREEi niovws.at>
Onderwerp: Betaald voetbal

Ia

Tk begreep dat eral contact 1s geweest met de KNVB over het opschorten van de competitie tot 1 juni. Ze zijn echter nog met

naar buiten gegaan. Denk jij dat ze dat zelf morgen naar buiten zouden willen brengen? Wat we willen zien te voorkomen is

dat dit

ori
met de eventuele verlenging van andere maatregelen naar buiten komt. Zou jij even een linge willen

leggen me ? Thx! crf EE


